

- Möte har hållits 1 Maj 2017
datum månad år
- Vid mötet närvarade 6 medlemmar.
antal
- 1 **Mötet öppnas**
Mötet öppnades av Helene
namn
 - 2 **Vi väljer ordförande för mötet**
Till ordförande valdes Helene
namn
 - 3 **Vi väljer sekreterare för mötet**
Till sekreterare valdes Louise
namn
 - 4 **Vi väljer två justerare för mötet**
Till justerare valdes Lisa Åsa
namn namn
 - 5 **Textläsning De tolv traditioner lästes.**
 - 6 **Godkännande av dagordning**
Dagordningen lästes upp, 8 övriga frågor anmäldes, dagordningen godkändes.
antal
 - 7 **Föregående mötesprotokoll läses upp.**
Föregående mötesprotokoll lästes upp. Inga
ev. kommentarer
 - 8 **Gruppinventering.**
 - 8.1 **Deltagande på möten.**
3-10
 - 8.2 **Hur mår gruppen?**
Stabil kärna
 - 8.3 **Hur är tillväxten?**
Många nykomlingar men lika många som inte kommer tillbaka.
 - 8.4 **Hur fungerar femte traditionen?**
Bra
 - 9 **Serviceposter:**

<u>GSR:</u> <u>Louise</u>	<u>Vice GSR:</u> <u>Cleo</u>
<u>Kassör:</u> <u>Helene</u>	<u>Vice kassör:</u> <u>-</u>
<u>Litteraturansvarig:</u> <u>Ola</u>	<u>Vice litteraturansvarig:</u> <u>Lisa</u>

9.1 Rapport från GSR

Faalkontent? Intresse men ingen som vill ta på sig nst.

9.2 Rapport från kassör Banken 3409
Kontanter -50

Hyra 1280
Totalt 2079,-

9.3 Rapport från litteraturansvarig

Beställa 30 vita till. (pöletter)

10 Inköp mm

11 Bordlagda frågor från föregående möte

12 Övriga frågor tas upp

se. extra lappen.

13 Mötets avslutande

Mötet avslutades med att Sinnesrobönen lästes.

Protokollet justerat av:

Asa

Protokollet justerat av:

Asa

Protokollet fört av:

Loaive

Övriga frågor

- 1. Föreslår att vi ALLTID tar fram våra böcker, pamfletter, visitkort och temakort inför varje möte?** Hur ska vi i så fall göra så att det också blir gjort? Lathund? I Skåpet
Lathund Vad som ska tas fram innaför skåpdörren.
- 2. Visitkort** - Tycker vi att visitkorterna fungerar bra? De börjar ta slut. Ska vi beställa nya?
Vi beställer nya förslag 500 st
- 3. Hemsidan** - Ska vi sprida att vi har ett eget utrymme på hemsidan? Och i så fall hur ska vi sprida det?
Skriva in det
- 4. Här ligger alla våra aktuella dokument och tidigare protokoll:**
DOKUMENT / MANUALER / AFFISCHER
DOKUMENTARKIV
DOKUMENTARKIV MÖTESGRUPPER
LIVE-MÖTE STOCKHOLM Lösenord tillfrisknande
- 5. Kassör** - Hur ska kassören redovisa bokföringen? Vem ska kontrollera?
Beri Förslag att vi ska ha en revisor
- 6. Nyckel till Hartwickska** - Hur har det fungerat med nyckelfrågan till Hartwickska? Vet alla att Ola har nyckeln och hur vi kontaktar han? Nyckeln finns i Skåpet.
ska stäpa lathunden
- 7. Förslag:** Ha en lapp på insidan av vår skåpdörr där telnr finns till den som har nyckeln och till den som är webbansvarig

Från Lisa Beroende framkallande ämnen.

Snus till exempel ska inte finnas framme.

Tuggumi

Lisa ansvarar för att säga det.